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Vážený pane místopředsedo, 

 

děkuji Vám za Vaši interpelaci a za upozornění na problematiku výběru dodavatele pro zhotovení 

dendrologického průzkumu v okolí Butovického rybníka. Rád bych poskytl vysvětlení k Vašim 

konkrétním otázkám. 

Na základě, jakého zadání a parametrů jste pro výše zmíněnou činnost hledali dodavatele? 

Pro zhotovení dendrologického průzkumu jsme definovali jasné zadání a parametry, které zahrnovaly 

detailní průzkum a hodnocení stavu stromů v okolí Butovického rybníka. Součástí zadání je i 

geodetické zaměření vzrostlé zeleně. 

Jak jste Boa Construction s.r.o. nalezli? 

Společnost Boa Construction s.r.o. byla vybrána na základě naší předchozí pozitivní zkušenosti s touto 

firmou. V roce 2022 prováděla společnost pro MČ Praha 5 zpracování studie a dendrologického 

posudku. 

Čím vás společnost Boa Construction s.r.o. oslovila, zaujala, přesvědčila o své specializaci? 

Boa Construction s.r.o. nás oslovila svou spolehlivostí a schopností dodat kvalitní práci včas na základě 

předchozí zkušenosti zástupců Odbor přípravy a realizace investic. I když se nejedná o firmu 

specializovanou na dendrologické posudky, jejich předchozí výstupy a spolupráce byly přesvědčivé ve 

smyslu schopnosti splnit požadované úkoly. 

Proč jste si neobjednali společnost specializovanou na dendrologii? 

Celkově byly osloveny tři firmy, konkrétně Boa Construction s.r.o., Arbonet s.r.o. a Cenevitae s.r.o., z 

nichž poslední dvě se specializují přímo na dendrologické posudky. Bohužel jsme od těchto 

specializovaných firem neobdrželi nabídky v požadovaném čase. Proto jsme se rozhodli přijmout 

nabídku od společnosti Boa Construction s.r.o., abychom mohli pokračovat v přípravě plánovaného 

projektu revitalizace Butovické návsi bez zbytečného prodlení. 

Děkuji Vám za pochopení a věřím, že naše kroky byly vedeny snahou zajistit co nejlepší výsledek v 

daných podmínkách. Pokud máte další dotazy nebo potřebujete další informace, jsem Vám k dispozici. 

 

 

 

 

S pozdravem, 

 

Ing. arch. Radek Janoušek 

 

 

 

 

 


